
Motionssvømmeklubben Viborg 

 

Referat af generalforsamling 

Torsdag den 30. maj kl. 18 -21.30 i spisesalen på Viborg 

Idrætshøjskole 

 

Antal fremmødte: 60 inkl. bestyrelsen. 

 

 Formanden bød velkommen. 
 
Generalforsamling. 
 
Sange og spisning. 
 

Pkt. 1 
 
 
 

Valg af stemmetællere og dirigent. 
 
REF: 
Stemmetællere: Mogens Bjørnlund og Jørgen Kallmayer. 
Dirigent: Christian Schou. 
 
Dirigenten takkede for valget og konstaterede, at 
indkaldelse til generalforsamling var korrekt varslet 3 uger 
før ved annonce i avis lørdag den 27. april. 
 

Pkt. 2 
 

Bestyrelsens beretning ved formanden. 
 
REF: 
Peder aflagde beretning. 
 
Vi er pt. 155 voksne og 25 børn. 



Peder luftede tanken om, hvis vi bliver tilbudt 1 times 
svømmetid en morgen fra 8 – 9, om nogen vil værre 
interesseret, der var ca. 10, der meldte sig. 
 
Forslag fra medlem – om vi kunne få en halv time mere om 
tirsdagen. 
Forslag fra medlem der svømmer om morgenen – 
opfordrede medlemmerne til at tage hensyn til hinanden. 
Forslag fra medlem – at der bliver sat tovbane op tirsdag 
aften. 
Forslag fra medlem – at vi bliver færre medlemmer, så 
bliver der automatisk mere plads. 
 
Generalforsamlingen godkendte beretningen. 
 
 

Pkt. 3 
 

Fremlæggelse af revideret regnskab for 2023. 
 
REF: 
Lars fremlagde regnskabet. 
Karsten Nielsen spurgte ind til, hvad bestyrelses vederlag 
er. 
 
Generalforsamlingen godkendte regnskabet. 
 
 

Pkt. 4 
 

Forslag til budget 2024, herunder fastsættelse af 
kontingent. 
 
REF: 
Lars fremlagde budget. 
Medlem spurgte om, hvorfor vi kører med underskud. 
Peder svarede, at vi ikke vil have for stor en formue. 
 



Bestyrelsen foreslår at kontingentet stiger til 310 kr. for 
voksne og 100 kr. for børn pr. kvartal. 
Der blev spurgt, om man kan betale et helt års kontingent 
på en gang, men det vil give en masse besvær at styre for 
Lars. 
Lars roser medlemmerne for at betale til tiden, men stadig 
nogen der halter…. 
Rie Krukow spurgte ind til en mail, hun lige have 
modtaget, ang. hun havde betalt for mange gange – Lars 
forklarede, hvad det drejede sig om. 
Egon B. Larsen sagde, at det var ok at hæve kontingentet. 
Medlem foreslog, for at skåne Lars for ekstra besvær, at vi 
først hæver kontingentet pr. 1/1 2025. 
Medlemmerne blev spurgt ved håndsoprækning, og 
beslutningen blev, at stigningen sker 1/1 2025.  
Erling Bräuner kom med en ”stor” udregning på 
kontingentet. 
Medlem spurgte, om gæstebetaling skulle forblive på 20 
kr. 
Medlem foreslog, at gæstebetaling blev sat op til 30 kr. 
 
Dette godkendte generalforsamlingen. 
 
 
 

Pkt. 5 
 

Valg af kasserer (på valg er Lars Beck, modtager genvalg) 
Valg af sekretær (på valg er Inge Andersen) 
 
REF: 
Lars Beck blev genvalgt. 
Inge Andersen blev genvalgt. 
 
 
 



Pkt. 6 
 

Valg af suppleant til bestyrelsen (på valg er Bente Hove, 
modtager genvalg) 
 
REF: 
Bente Hove blev genvalgt. 
 

Pkt. 7 
 

Valg af revisor og revisorsuppleant (på valg er Jørgen 
Kallmayer og Knud Bach Kristensen, modtager begge 
genvalg) 
 
REF: 
Jørgen Kallmayer og Knud Bach Kristensen blev genvalgt. 
 

Pkt. 8 
 
 
 

Indkomne forslag. 
Forslag, der ønskes behandlet på generalforsamlingen skal 
være bestyrelsen i hænde senest 16. maj. 
 
REF: 
Ingen. 
                                                                

Pkt. 9 Eventuelt. 
 
REF: 
Benny Jensen spurgte til sauna ved søen – projektet er 
nedlagt. 
 
Dirigenten lukkede generalforsamlingen. 
 
Formanden takkede dirigenten for en god 
generalforsamling og udleverede vin til dirigent og revisor. 
 
 
 
                                                                  Referat Inge Andersen 

 


